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En dag f ick en pastor en DVD. 
Den handlade om Dr. Jaerock Lees 
kampanj Prayer Miracle Healing 
Festival 2002 som hölls i Indien. 
Det gav honom en andlig chock och 
förvånade honom. Anledningen var 
att han fick se den levande Guden 
som botar själar genom Ordet och 
kraften.

2 0 0 4  f i c k  h a n  h ö r a  a t t  D r . 
Lee skulle ar rangera kampanjen 
United Crusade i Tyskland. Under 
kampanjen insåg han att allt han hade 
sett på DVD:n var sant och verkligt. 
Han bestämde sig för att starta en 
tv-station för att sprida helighetens 
evangel ium som pred ikades av 
Dr. Lee och hans kraftfulla tjänst. 
Sedan dess har han i 12 år sänt 
hans predikningar och kraftfulla 
gärningar i Europa och Mellanöstern. 
Vittnesbördet kommer från pastor 
Gerard Uthayakumur, grundare av 
Holy God TV i Frankrike (bild 5). 

❖

Den 11 juni 2017 besökte Rev. 

H e e s u n  L e e ,  M a n m i n  Wo r l d 
Guidance Pastor hans församling, 
Wat e r  of  Li fe  C hu rch  i  Pa r i s , 
Fran k r i ke.  Hon ledde e t t  möte 
t i l l s a m m a n s  m e d  e u r o p e i s k a 
församlingsgrenar och associerade 
församlingar där näsduk användes 
(bild 6). Pastor Uthayakumur hade 
en brinnande längtan att nå själar 
i Europa, där kristna församlingar 
bef inner sig i en andlig slummer 
och där antikrist har inf lytande så 
han bad Manmin Central Church att 
arrangera helandemötet.

Det kom människor från 9 länder 
t i l l  mötet  – Belg ien ,  Tysk land , 
Estland, Storbr itannien, I rland, 
Schweiz, Sverige, Frankrike och 
Ryssland så väl som medlemmar 
från Water of Life Church. De hade 
f ölj t  Man m i n Cent r a l  Chu rchs 
gudstjänster på internet och via 
satelliter sedan de lärde känna Dr. 
Lees evangelium om helighet och 
hans kraftfulla gärningar.

En video som handlar om Dr. Lees 
kraftfulla tjänst presenterades, och 
en grupp som heter Power Chorus 

of  Per for ming A r t s  Com mit tee 
uppträdde (bild 1). Sedan predikade 
Rev. Heesun Lee budskapet, ”Gud 
Läkaren” från 2 Mosebok 15:26. Hon 
förklarade orsaken till sjukdomar och 
att omvändelse krävs för helande. 
De omvände sig från sina synder och 
prisade Gud passionerat med dans i 
den Helige Ande.

Rev. Lee f ick dem at t ta emot 
Huv udpas tor  D r.  Jae rock Lees 
inspelade bön för de sjuka, och hon 
bad för mer än två hundra deltagare 
med näsduken som Dr. Lee hade bett 
för (Apostlagärningarna 19:11-12). 
Helandegärningar följde omedelbart.

❖

En kvinna hade inte kunnat gå 
på grund av delvis förlamning i sitt 
vänstra ben. När Rev. Lee under 
lovsången ställde henne upp genom 
att hålla hennes hand blev hon fri 
från smärtan och började gå (bild 
4). Claudia Berniac från Frankrike 
tog emot den Helige Andes eld i sina 
ben under bönen. Hon blev botad 

från åderbråck som hon hade haft 
besvär med i 10 år och började gå 
utan problem. Broder Dieudonné 
kände det som att något elektriskt 
g ick igenom hans  k ropp u nder 
bönen och blev fr i f rån smär ta i 
sin högra axel och hand. Förutom 
det blev deltagarna helande från 
gångsvårigheter, högt blodtryck, 
diabetes och hyperthyroidism (bild 
3).

Mötet sändes direkt via Holy God 
TV i Europa och Mellanöstern och 
över hela världen genom internet. 
Pastor Gerard Uthayakumar sade, 
”Det verkade som om Rev. Heesun 
Lee har tagit med sig Dr. Lees kraft 
hit. Han är en pastor med gott rykte 
över hela världen. Många medlemmar 
fick uppleva helanden och mirakler 
och kände Guds närvaro på ett starkt 
sätt.”

Den 10 juni ledde hon ett bönemöte 
som kallades Fullness of the Holy 
Spirit Prayer Meeting och de fylldes 
av den Helige Ande och bestämde sig 
för att hålla regelbundna förenande 
möten framöver (bild 2).
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Den Helige Andes gärningar väcker upp själar 
i Europa genom helandemöte med näsdukar

som hölls på förfrågan från Holy God TV



1.  Församlingen Manmin Central Church tror att Bibeln är Guds utandade Ord,
	 fullkomligt	och	fläckfritt.
2.  Församlingen Manmin Central Church tror på enhet och gärningar från  
    Treenigheten: Gud den Helige Fadern, Gud den Helige Sonen, och Gud den Helige  
    Anden.
3.  Församlingen Manmin Central Church tror att våra synder enbart blir förlåtna

 genom Jesu Kristi återlösande blod.
4.  Församlingen Manmin Central Church tror på Jesu Kristi uppståndelse och     
     uppstigning, Hans andra tillkommelse, tusenårsriket, och den eviga himlen.
5.  Medlemmar i församlingen Manmin Central Church bekänner sin tro genom den
 apostoliska trosbekännelse varje gång de samlas och tror på dess innehåll   
     ordagrant.

Trosbekännelse Swedish

Utgivet av Manmin Central Church

”han [Gud] som åt alla ger liv och anda och allt.” (Apostlagärningarna 17:25)
”Hos ingen annan finns frälsningen. Inte heller finns det under himlen något annat namn, som givits åt människor, genom vilket vi blir frälsta.” (Apostlagärningarna 4:12)
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Jesus var t ill i Gudslikhet och 
Han är Herre över hela universum 
och ”kungars Kung” och ”herrars 
H e r r e ”  ( F i l i p p e r b r e v e t  2 : 6 ; 
Uppenbarelseboken 19:16) Men 
varför var Han tvungen att komma 
till jorden i köttet, läggas i krubban 
och leva i fattigdom?

1. Anledningen till att Jesus 
föddes i ett stall och lades i en 
krubba

I Lukas 2 står det at t  jungf r u 
Maria och hennes make Josef tog 
sig till Betlehem för att skattskriva 
sig och det var där som Maria födde 
Jesus.

Många människor hade tagits sig 
till Betlehem och värdshusen var 
fullbokade. Maria hade inget val än 
att föda Jesus i ett stall. Eftersom 
det inte fanns någon lämplig plats 
att lägga Jesus som var insvept i 
tyg, lade Maria Jesusbarnet i en 
krubba. Det skedde i enlighet med 
Guds försyn.

Predikaren 3:18 säger oss, ”Jag 
tänkte: För människor nas skull 
sker detta, för att Gud skall pröva 
dem och för att de skall se att de 
i sig själva är som djuren.” En del 
kanske undrar varför Bibeln säger 
att vi är ”som djuren” och tänker att 
det är en konstig jämförelse. Det är 
dock människans ondska som ofta 
placerar henne lägre än djuren.

F ö r  a t t  t i l l f r e d s s t ä l l a 
m a t e r i a l i s t i sk  g i r ig he t  t vek a r 
människan inte at t argumentera, 
stämma eller t i l l  och med döda 

s i n a  eg n a  f a m i l j e me d le m m a r. 
I  b e g y n n e l s e n  s k a p a d e  G u d 
människan till sin goda och heliga 
avbild. Men ef ter at t den första 
människan Adam syndade blev alla 
hans avkomlingar syndare och deras 
ande dog. De förlorade t i l l  slut 
känslan för människans syfte och 
begick alla möjliga synder för att 
tillfredsställa sina världsliga begär 
och girighet.

Jesus säger till oss i Johannes 6:51, 
”Jag är det levande brödet som har 
kommit ner från himlen. Den som 
äter av det brödet ska leva i evighet. 
Och brödet som jag ger är mit t 
kött, för att världen ska leva.” Här 
handlar ”äter av det levande brödet 
som har kommit ner från himlen” 
om at t göra bröd av Guds Ord i 
hjärtat.

Precis som livet uppehålls genom 
konsumtion av mat, uppehålls anden 
genom konsumtion av andligt bröd. 
Det är därför som Jesus – Guds 
Ord – kom till denna värld i köttet 
och gjorde sig själv till livets bröd 
för hela mänskligheten. Bara när vi 
äter livets bröd som Jesus gav kan 
vi återfå Guds avbild som vi har 
förlorat. För att kunna uppenbara 
denna försyn för oss lade Gud Jesus 
i en krubba.

Hur kan vi då bli f r ia f rån et t 
djuriskt liv och fullgöra syftet som 
människa? Predikaren 12:13 säger 
oss, ”Detta är slutsatsen, när allt 
blivit hör t: Frukta Gud och håll 
hans bud, det hör alla människor 
t i l l .”  Den uppgif t  som hör a l la 
människor till är att hålla Guds bud. 
Det är att göra allt som Bibeln säger 
åt oss att göra, inte göra det Bibeln 
säger åt oss att inte göra, hålla det 
som Bibeln säger åt oss att hålla och 
avhålla oss från sådant som Bibeln 
säger åt oss att avhålla oss från.

Gud menar inte att göra våra liv 
svåra. Av kärlek lär föräldrarna 
sina barn grundläggande mänskliga 
värderingar genom att uppmana dem 
att t ill exempel, ”Studera!” eller 
”Diska!” På samma sät t lär Gud 
och uppmanar sina barn olika saker 
så att de kan uppfylla människans 
syfte och leva välsignade liv. Det 
är Guds stora kärlek som vill att 
alla människor ska bli frälsta och 

komma in i himlen.

2. Anledningen till at t Jesus 
levde i fattigdom

Matteus 8:20 säger, ”Jesus sade 
t i l l  honom:  ’R äva r na  ha r  lyor 
och himlens fåglar har bon, men 
Människosonen har ingenstans att 
vila sit t huvud.’” Även fast Han 
p rok la me r a de  eva ngel iu m och 
botade många sjuka människor hade 
Jesus ingen plats att vila sig. Varför 
levde Jesus i fat t igdom fast Han 
utförde så enormt många mirakler 
under sin tjänst?

Som 2 Korintierbrevet 8:9 säger 
oss, ”Ni känner ju vår Herre Jesu 
Kristi nåd. Han var rik men blev 
fattig för er skull, för att ni genom 
hans fattigdom skulle bli rika” levde 
Jesus ett liv i fattigdom för att ge 
oss överflödets välsignelse.

När Adam levde i Edens lustgård 
f a n n s  a l l t  i  öve r f lö d  o ch  h a n 
behövde inte jobba hårt för något. 
Men efter att han hade syndat blev 
människan och allt som fanns på 
jorden f örban nat .  Adam k u nde 
bara leva genom hår t arbete och 
i  si t t  an le tes  svet t  (1  Mosebok 
3:17).  Ef tersom al la  män niskor 
blev fattiga som ett resultat av den 
första människans Adams synd, 
levde Jesus själv i fattigdom för att 
återlösa mänsklighetens från deras 
fattigdom.

En del säger att det är fel att be 
Gud om materialistiska välsignelser, 
men det f inns många exempel i 
Bibeln på Guds löften om at t ge 
oss välsignelser. Vi kan också se 
att trons fäder som Abraham, Isak, 
Jakob och Josef fruktade Gud och 
lydde Hans Ord, och därför levde 
de i överf löd och framgång. I vår 
Herres nåd som har återlöst oss från 
fattigdom, behöver vi kunna ta emot 
välsignelse. Vi ska givetvis inte 
be om välsignelser utifrån girighet 
utan om att vår rikedom ska kunna 
användas för att uppenbara Guds 
härlighet genom goda gärningar 
som att hjälpa de behövande, stödja 
missionsarbete, och ge särskilda 
offer för byggandet av en helgedom.

Gud vill ge sina barn allt de ber 
Honom om med tro (Matteus 7:11) 
men inte alla som ber till Honom, 

”Gud, välsigna mig!” kommer att ta 
emot Hans välsignelser. 3 Johannes 
brev 1:2 påminner oss till exempel 
f öljande,  ”Älskade  broder,  jag 
hoppas att det går väl för dig på alla 
sätt och att du är frisk, liksom det 
är väl med din själ.” Om vår själ 
först måste må bra innan vi kan ha 
framgång i allt annat. Att säga ”det 
är väl med din själ” handlar här 
om att återfå Guds avbild som vi 
förlorade, genom att leva efter Hans 
Ord.

5 Mosebok 28:2 säger oss också, 
”Och alla dessa välsignelser skall 
komma över dig och nå fram till 
dig, när du lyssnar till HERRENS, 
d in  Guds ,  rös t .”  Även om man 
lever ef ter Guds Ord måste man 
så i tro för att kunna ta emot Guds 
välsignelser. En person med stor 
tro kommer skörda stort bara om 
han har sått stort. Om han har sått 
sparsamt ,  kommer han bara at t 
skörda sparsamt (2 Korintierbrevet 
9:6).  De vä lsig nelse r  som Gud 
ger dig kommer att vara ”ett gott 
mått, pressat, skakat och rågat.” De 
kommer också läggas i din famn 
”dubbelt så mycket” och beroende 
på hur väl det står till med din själ 
kommer Han ge dig trettio-, sextio 
eller hundrafalt tillbaka.

Att ”så stort” handlar inte bara 
om summan eller mängden som 
sås. Gud är intresserad av hjärtat, 
kärleken och t ron som man sår 
med, och Han accepterar väldoften 
f r å n  va r je  pe r sons  hjä r t a .  Nä r 
Jesus såg en fat t ig änka ge två 
kopparmynt i skattkistan, berömde 
Han kvinnan eftersom hon, trots 
hennes fattigdom, hade gett allt hon 
hade att leva på. Gud har behag till 
väldoften från ett sådant hjärta och 
en sådan överlåtelse.

Kära bröder och systrar i Kristus, 
jag hoppas att ni kommer att förstå 
Guds kärlek och försyn i att sända 
sin Son Jesus, lägga Honom i en 
krubba och låta Honom leva ett liv 
i fattigdom. Jag ber i Herrens namn 
att ni genom att göra så kommer 
acceptera Jesus Kristus, göra det 
som krävs av en människa, och ära 
Gud som kommer att svara er och 
frälsa er.

Jesus lades i en krubba

”I dag har en Frälsare fötts åt er i Davids 
stad. Han är Messias, Herren. 
Och detta är tecknet för er: 

Ni ska finna ett nyfött barn som 
är lindat och ligger i en krubba” 

(Lukas 2:11-12).

Huvudpastor Dr. Jaerock Lee

●●●
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Välsignad är den 
som dör som vetekornet!

Om ett vetekorn dör, bär det mycket frukt (Johannes 12:24). 

Låt oss ta en titt på hur vi kan bli 

som vetekornet som dör och bär mycket frukt.

Dit t  ”jag”, det v i l l  säga dit t 
”ego” har formats av kunskap 
och kultur som du har sett, hört 
och upplevt från dina föräldrar, 
l ä r a r e ,  v ä n n e r  o c h  g r a n n a r 
ä n d a  s e d a n  d u  f ö d d e s .  Me n 
den största delen av kunskapen 
som har format ”jaget” hör till 
osanningen. Därför behöver du 
erkänna at t du kan ha tänkt fel 
nä r  du t rodde du t än k te  r ä t t , 
och kultivera sanningen genom 
Guds Ord i dit t hjär ta.

❖

Om du märker at t dina tankar 
o c h  b e r ä k n i n g a r  ä r  e m o t 
san n ingen ,  måste  du e rkän na 
a t t  du  h a r  fe l  o ch  f ö r va nd la 
d ig  s j ä l v  g e n o m  s a n n i n g e n . 
G e nom a t t  gö r a  s å  dö d a r  d u 
dit t ”ego” (Romarbrevet 8:13). 
Kom ihåg at t osanningar i dit t 
hjär ta inte bara försvinner för 
at t du säger det med din mun. 
Du behöver be starkt för at t ta 
emot  s t y rka n  a t t  göra  d ig  av 
me d  de m.  Då  k a n  du  b r ä n n a 
bor t  de m ge nom dope t  i  de n 
Helige Andes eld. 

I  d e t  a t t  d u  f ö r s öke r  d ö d a 
dit t ”jag” och kämpa mot synd 
ända t i l l  blods (Hebreerbrevet 
12:4) ,  kom me r  G ud  vä l s ig n a 
dig at t bli stark och fr imodig i 
anden. Beroende på hur mycket 
d it t  ”ego” dör,  kommer du ha 
f r a m g å n g  i  a l l t  o c h  h a  g o d 
hälsa ef tersom det står väl t ill 
med din själ.

För at t kunna få sådan andlig 
frukt, behöver köttet i dig dö (1 
Korintierbrevet 15:42-44). 

För  a t t  eva ngel i se r a  f ör  a nd ra 
f a m i l j e m e d l e m m a r  b e h öve r  d u 
predika evangelium med bevis på att 
den levande Guden finns. Först och 
främst behöver du förtjäna deras tillit 
så att du kan evangelisera för dem, 
och du kan få deras tillit genom att 
dö hemma.

❖

Efesierbrevet 4:22 säger, ”Därför 
ska ni lämna ert gamla liv och lägga 
bort den gamla människan som går 
u nde r,  bed ragen  av  s i na  begä r.” 
Hä r  ha nd la r  ”e r t  ga m la  l iv”  om 
ogudaktiga vanor som du hade i ditt 
”gamla jag” innan du mötte Gud. 

E n  d e l  a v  e r  b l i r  k a n s k e  t i l l 
exempel of ta arga och slår andra 
fa m i ljemed lem ma r.  En  del  ba r n 
städar inte sina rum eftersom deras 
mamma alltid gör det. Andra säger 
t i l l  s i n a  f ö r ä ld r a r  a t t  de  ä r  f ö r 
upptagna och inte hinner bädda sina 
sängar eller kan lägga in sina kläder i 
garderoben.

M e n  o m  d e s s a  ” g a m l a 
levnadsvanor” försvinner kommer 
din familj vara de första som lägger 
märke till din förändring. Beroende 
på hur mycket du gör dig av med 
dina gamla levnadsvanor, kommer 
dit t ”jag” at t dö i hemmet, och du 
kan förtjäna tillit från din familj. I 
ett hem med tro kommer familjen bli 
mycket lyckligare när varje medlem 
rannsakar sig själva i allt utan at t 
skylla på andra och döda sitt gamla 
jag med sanningen.

A n d l i g t  s e t t  ä r  d i n a 
församlingsmedlemmar närmare dig 
än dina familjemedlemmar, för de 
är dina bröder och systrar i Kristus 
och kommer at t  bo med dig för 
alltid i himlen.

Men om ditt ”jag” lever, kommer 
du kanske peka ut en broders fel 
när du upptäcker det för att du är 
självrättfärdig, och du kanske till 
och med berättar om hans fel för 
andra. Om du dessutom går miste 
om  n å go t  p å  g r u nd  av  ho nom 
kommer du inte kunna hantera det. 
Men om du tänker på Herrens kärlek 
som förlät dig alla dina synder, 
borde du följa Hans exempel.

❖

Genom ”frid” kan du kontrollera 
dig själv hur mycket du har blivit ett 
”vetekorn som dör” i församlingen. 
D e t  ä r  s v å r t  f ö r  m ä n n i s k o r 
s o m  h å l l e r  f a s t  v i d  s i n  e g e n 
självrättfärdighet och egna ramverk 
att ha frid med andra. Bara när du 
ödmjukar dig själv och tjänar andra 
med kärlek och värdig generositet 
kan du ha frid med alla människor.

Tänk dig att du har frid med de 
som tjänar och lyder dig, men inte 
med dem som inte gör det. Då kan 
du inte säga att du har sökt friden 
på ett ärligt sätt.

Gud vill att vi ska ha frid med 
alla. Vi behöver söka efter frid i 
lydnad och i tjänst vare sig de är 
våra ledare eller medarbetare. Vi 
behöver ha frid på alla områden. Det 
beror på att Gud välsignar de som 
skapar frid så att de kan bära frukt 
(Jakobs brev 3:18; 1 Korintierbrevet 
14:33).

S j ä l a r s  f r ä l s n i n g  ä r  d e t 
allra viktigaste at t arbeta för 
i Guds r ike. Jesus korsfästes 
för at t f rälsa oändligt många 
s j ä l a r  s o m  v a r  p å  v ä g  p å 
d ö d e n s  v ä g  p å  g r u n d  a v 
s y n d e r.  D ä r f ö r  b e h öve r  v i 
p r e d i k a  e v a n g e l i u m  t i l l 
j o r d e n s  a l l a  ä n d a r  s o m 
H e r r e n s  v i t t n e n  f ö r  a t t 
l e d a  m å ng a  m ä n n i s ko r  t i l l 
f rä lsn ingens väg och a rbeta 
för Guds r ike.

❖

När v i  spr ider  ljus  genom 
våra goda gärningar, kommer 
människor at t söka Gud. När 
Herrens arbetare uthålligt tar 
h a nd  om s jä l a r n a ,  kom me r 
Guds r ike at t växa.

O m e n  t r o e nd e  ve r k l ige n 
k ä n n e r  H e r r e n s  k ä r l e k , 
m ä r ke r  h a n  a t t  d e t  i n t e  ä r 
svår t at t predika evangelium 
eller at t ta hand om själarna. 
Och en t rofas t  a rbet a re  ge r 
f r i v i l l i g t  a l l t  s o m  b e h ö v s 
f ör  a t t  göra  sina g udag iv na 
uppgif ter. Det är på det sät tet 
d u  k a n  ”dö”  f ö r  G u d s  r i ke 
(Romarbrevet 8:17).

Om v i  f ör lora r  vå r t  ”jag” 
genom at t döda det i hemmet, 
i  f ö r s a m l i n g e n ,  o c h  f ö r 
H a n s  r i k e ,  k o m m e r  G u d 
sannerl igen låt a oss f å bära 
mycket f rukt.

Ditt ”jag” måste dö

Att dö hemma Att dö för 
Guds rike

Att dö i församlingen
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På våren 2015 fick jag höra ett vittnesbörd från broder Aleksandr; 
hans mor var döende i en akut lunginflammation men hon blev frisk 
genom Huvudpastor Dr. Jaerock Lees bön. Jag ville lära känna Herren 
och tro på Honom. Jag gick till kyrkan och lyssnade på Dr. Lees 
predikningar på GCN. Jag blev välsignad av hans budskap, och det 
gav mig ett nytt mål i livet: helgelse. Budskapet gav mig inte bara 
andlig kunskap, utan medförde en märkbar förändring i mitt hjärta 
och i mitt liv.

Jag var ofta på sjukhuset för att mina barn ofta var sjuka. Vi 
förlitade oss på mediciner 
och injek t ioner.  Men 
efter att vi ha börjat gå 
till kyrkan, har vi inte 
tagit någon medicin eller 
åkt till sjukhuset. Det var 
för att vi fick tro genom 
en helandeupplevelse 
genom Huvudpastorns 
bön.

Vid den tiden då jag 
a c c e p t e r a d e  He r r e n 
k r ä k t e s  m i n  f y r a 
m å n a d e r  g a m l a  s o n 
upp bröstmjölken. Han 
varken åt  el ler  d rack 
något på tre dagar. Min 
fru kunde inte stå ut med 
det och sa att hon skulle 

åka t i l l  sjuk huset .  Jag 
trodde att Gud skulle göra sitt 

verk på honom, men det fanns inget sätt att övertyga henne så vi åkte 
till sjukhuset. Då kom jag att tänka på att denna händelse skulle ha 
en inverkan på vårt framtida trosliv. Jag bad starkt till Gud med mitt 
barn som sov utmattad i mina armar.

❖
Levande Gud! Jag måste välja nu. Gör Ditt verk på mitt barn och låt 

oss få leva riktiga kristna liv.” Min fru såg på mig, och hon sade till 
mig att hon skulle åka hem. Vi åkte hem. Väl hemma fortsatte mitt 
barn att vara sjuk. Min fru sade igen att hon inte kunde stå ut med det 
och bad mig ringa en ambulans.

Jag uppmanade henne att amma honom. Då hände ett mirakel. Min 
son drack mycket av sin moders mjölk. Han grät inte och kräktes inte.

Sedan dess har mina barn varit mycket friska. En del människor 
frågar oss vad vi ger dem för mat eftersom de inte har varit sjuka. Vi 
har dessutom blivit botade från huvudvärk, tandvärk, hög feber, hosta, 
diarré, varböld och så vidare. I alla situationer har vi blivit botade när 
vi först har omvänt oss och tagit emot Huvudpastorns bön eller tagit 
Muan sötvatten (2 Mosebok 15:25), och vi har blivit botade.

Innan vi började gå till kyrkan brukade min äldsta dotter Milena, 6 
år, vakna upp mitt i natten och ropa. Hon skakade av rädsla och kunde 
inte känna igen oss. Efter omkring tio minuter var hon normal igen. 
Min fru och jag började ta emot Huvudpastorns bön med henne varje 
kväll. Sedan dess har hon varit bra.

Jag led också av upprepande huvudvärk efter en hjärnskakning, 
men jag blev helad från det. Jag har inte längre konflikter med min 
fru, så min familj har frid nu. Jag ger allt tack och all ära till Gud som 
beskyddar min familj hela tiden. Jag vill uttrycka mitt stora tack till 
Huvudpastorn som bad för oss.

”Min familj har 
fått uppleva 
Guds kraft!”

Broder Vadim Bokancha, 33 år, Moldova

Som ma ren  2016  kä nde  jag  m ig 
utmattad efter at t jag varit ute och 
kommit hem igen.  Jag kände mig 
k raf t lös och orkade inte ens röra 
mina f ingrar. Senare gick jag på en 
läkarundersökning och läkaren sade att 
jag hade en knöl i bröstet och den var 
stor. Han sade att jag måste genomgå 
mammografi tre månader senare.

Jag har sett många människor bli 
botade f rån sina sjukdomar genom 
Dr. Jaerock Lees bön, så jag tänkte 
a t t  jag  sk u l le  bl i  bot ad f rån det . 
Jag  t og  emot  bön  f r å n  Ma n m i n s 
bönecenters president Boknim Lee och 
trötthetssymtomen försvann.

I december gjordes mammografin på 
sjukhuset. Läkaren sade att knölen inte 
hade blivit större, men den var ganska 
stor och han sade att de skulle ta en 
biopsi på den tre månader senare.

Jag bör jade tänka över vad Gud 
ville att jag skulle göra. Jag försökte 
upptäcka mina brister och förändra 
mig själv. Jag kontrollerade också alla 
områden i mitt liv så att jag skulle vara 
trofast i allt. Jag förberedde kärlet för 
att ta emot svaret med mitt hjärta.

Den 20 mars 2017 g jordes en ny 
ma m mog raf i  som på  ny t t  v i sade 
knölen. Den hade inte växt men läkare 

sade att de måste ta en biopsi för att ta 
en närmare titt på den. Jag fick datumet 
för biopsin och återvände hem.

Jag  lä ng t a de  s t a rk t  ef t e r  G ud s 
gärningar, Han som hade tagit fullt 
ansvar för hela mitt liv, och tog emot 
Huv u d p a s t o r n s  b ö n  u nd e r  va r je 
gudstjänst.

Den 25 mars, 5 dagar senare, åkte 
jag till sjukhuset för biopsin. Trots 
att jag inte hade någon anledning till 
det kände jag mig nervös medan jag 
väntade. Jag tog emot Huvudpastorns 
bön för de sjuka genom GCN på min 
smartphone. Jag fick frid i hjärtat. Jag 
gick in på läkarens kontor. Han visade 
mig ultraljudet och sade, ”Här är en 
knöl.”

Jag låg ner och fick en injektion med 
bedövning för att de skulle kunna ta 
biopsin. Då hörde jag en förvånad ton i 
läkarens och sjuksköterskans röster.

”Var i hela världen är knölen?”
”Åh, nej! Vart har den tagit vägen?”
De letade efter knölen med ett annat 

ult raljud men det fanns ingen knöl 
att hitta. Han studerade skärmen och 
sade, ”Knölen är verkligen borta!” Den 
levande Guden hade tagit bort knölen 
helt och hållet. Halleluja!

Jag ger allt tack och all ära till Gud.

Senior Diakonissa Insook Park, 
55 år, Parish 21, 
Manmin Central Church

”Knölen i 
bröstet försvann 
helt och hållet!”

Innan bönen: 1,09 cm knöl 
i positionen ”kl. 6” i vänstra bröstet

Efter bönen: Ingen knöl

Efter bönen: Ingen knöl

Innan bönen: 0,41 cm knöl 
i positionen ”kl. 3” i vänstra bröstet

  Ultraljudet






